
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 7. december 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 37
Vil ministeren redegøre for baggrunden for, at de besparelser i det statslige
beredskab, som blev vedtaget for beredskabsområdet i forbindelse med stem-
meaftalen for redningsberedskabet (Vækstpakken), er trukket tilbage, mens
besparelserne på det kommunale beredskab opretholdes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Troels
Ravn (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Troels.Ravn@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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